
V Želechovicích nad Dřevnicí dne 25. 10. 2008 
 
 
 

Vážená paní primátorko, 

tento týden nám bylo panem Jakubou sděleno, že musíme odevzdat náš hasičský vůz 
Liaz 101 kosteleckému sboru. Rádi bychom věděli, jakou náhodou bylo takto rozhodnuto, 
mimochodem o nás a bez nás, těsně před odtržením místní části Želechovice nad Dřevnicí. 
Dost zvláštní je i fakt, že zároveň se sborem Želechovic je nucen předat zánovní vůz i sbor 
Želechovických Pasek. 

 
Zajímalo by nás, jak je toto možné poté, co jste vy sama prohlásila, že město se po 

referendu nebude nijak mstít naší místní části, zanedlouho obci Želechovice nad Dřevnicí. 
 
Oba dva želechovické sbory vždy nezištně pomáhaly při zásazích na celém území 

města Zlín, kdykoliv to bylo potřeba a pochybujeme, že od 1. 1. 2009 se v tomto směru něco 
změní. K hasičině jsme přistupovali (a budeme i v budoucnu) zodpovědně a poctivě. Stejně 
tak se staráme o děti, které si vychováváme již od žáků, čímž jim vytváříme podmínky pro 
zájmovou činnost. Nedokážeme tudíž pochopit, jaký by mohl být racionální důvod pro 
odebrání techniky, kterou ke všem těmto činnostem využíváme a neobejdeme se bez ní. 

 
Doufáme tedy, že pokyn k odevzdání naší techniky bude ještě důkladně prodiskutován 

a zrušen, a že naše „rozloučení“ s městem neproběhne v tak trpkém tónu, k jakému právě 
směřujeme z důvodu tohoto rozhodnutí. 
 
 
 
Za SDH Želechovice nad Dřevnicí 


